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Abstract (en)
[origin: WO8906331A1] A pipe joint consists of a sleeve (2) surrounding a socket chamber (3) for receiving a spigot (5). A gland (9) extends into the
socket chamber (3) against a heel portion (12) of a sealing ring (7). Axial movement of the gland (9) forces the sealing ring (7) and causes a leading
nose portion (14) of the sealing ring (7) to be deflected radially inwardly by the internal profile of the sleeve (2) against the external surface of the
spigot or pipe end (5), thereby forming a seal. The heel portion (12) of the seal ring (7) maintains substantially the same radial position in the socket
(3).

Abstract (fr)
Le raccord de tuyau décrit se compose d'un manchon (12) qui entoure une chambre d'emboîtement (3) destinée à recevoir un goujon (5). Une
bague d'emboîtement s'étend dans la chambre d'emboîtement (3) contre une partie de talon (12) d'un anneau d'étanchéité (7). Le mouvement
axial de la bague d'emboîtement (9) sollicite l'anneau d'étanchéité (7) et amène une partie de tête (14) de l'anneau d'étanchéité (7) à être déviée
radialement vers l'intérieur en suivant le profil interne du manchon (2) contre la surface externe du goujon ou de l'extrémité (5) du tuyau, formant
ainsi un joint d'étanchéité. La partie de talon (12) de l'anneau d'étancheité (7) garde sensiblement la même position radiale dans la chambre
d'emboîtement (3).
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